
Zápis z 1. jednání sociální a zdravotní komise RMČ Praha 17 dne 12.1.2015 

 

Přítomni : všichni členové komise – viz prezenční listina 

Host :  sestra Konsoláta Mgr. Frýdecká, Ing. Monika Straková – Domov sv. Karla 

Boromejského 

Tajemnice : Mgr. A. Presslová 

 

Program : 

1) Zahájení  - PhDr. J. Kadlec 

2) Představení jednotlivých členů komise 

3) Volba místopředsedy SZK – návrh pan Petr Čermák 

p. Čermák souhlasí. 

Hlasování : 

Pro : 6  Proti : 0  Zdržel se :   1 

Usnesení : 

Místopředsedou komise byl zvolen pan Petr Čermák. 

4) Návrh předsedy SZK na přítomnost stálého hosta na jednáních SZK s hlasem 

poradním bez hlasovacího práva – navržení hosté Mgr. Monika Čermáková , Mgr. 

Olga Krásová  

Hlasování : 

Pro : 7  Proti : 0  Zdržel se :   0 

Usnesení : 

SZK schválila přítomnost stálých hostů Mgr. Moniky Čermákové a Mgr. Olgy 

Krásové na jednáních SZK s hlasem poradním bez hlasovacího práva. 

5) Volba ověřovatele zápisů – návrh MUDr. A. Katra 

Hlasování : 

Pro :  6  Proti : 0  Zdržel se :   1  

Usnesení : 

Ověřovatelem zápisů byl zvolen MUDr. Antoine Katra 

6) Termíny jednání SZK 

Komise se bude scházet podle potřeby, nejsou pevně stanovené termíny jednání. 

Jednací dny budou v pondělí od 17 hod. v prostorách CSZS Bendova 5. 

7) Jednací řád SZK 

SZK projednala a vzala na vědomí jednací řád komisí RMČ Praha 17. 

8) Domov sv. Karla Boromejského 

Sestra Konsoláta a Ing. Straková informovaly o činnosti DKB, přijímání klientů, 

systému lůžek sociálních a zdravotních atd. 



- výběr osob na umístění : každé úterý zasedá komise pro výběr, kritéria pro umístění 

- sleduje se zdravotní stav, duševní stav, pro lůžka LDN nejsou rozhodující sociální 

důvody 

- v DKB jsou smluvně ošetřena lůžka pro klienty z 5 MČ, příspěvek z MČ činí 250 

Kč/den/lůžko ( na léky a zdravotní materiál, který není hrazen pojišťovnami 

- DKB zůstává na platbách daných zákonem o soc. službách a vyhláškou, neúčtují si 

běžné služby jako např. vyplnění formulářů, úklid nádobí atd 

- naplněnost lůžek z MČ je cca 180%, MČ má smluvně zajištěno 5 lůžek, je zde 

umístěno 7-8 osob z MČ Praha 17 ( viz předaný přehled obložnosti lůžek osobami 

z MČ Praha 17) 

- v DKB pracují 3 kvalifikované soc. pracovnice 

Osobám, které nejsou uspokojeny se žádostí o přijetí je poskytováno poradenství, 

kam se tyto osoby mohou obrátit. 

- Návrh na poskytování měsíčních přehledů o počtu osob z MČ umístěných v DKB – 

v přehledu neuvádět osobní údaje, uvést pouze jméno, rok narození, bydliště 

 K bodu se rozvinula diskuse : 

PhDr. Kadlec – rozvinutí spolupráce, aby bylo možné zajistit následnou péči u 

propuštěných klientů 

Mgr. Krása – problém přiznání PnP u lidí na lůžku LDN 

s. Konsoláta – při výběru zohledněno i to, zda se má člověk kam vrátit po propuštění 

z LDN, nelze v DKB být déle než 1 rok, musí k tomu být zdravotní důvody podle zdrav. 

Pojišťoven, DKB se musí vejít do kritérií zdr. pojišťoven, aby mohli pomáhat lidem 

Mgr. Černovský – dotaz na přístavbu objektu – domov pro seniory –věc je ve stavu 

přípravy ke stavebnímu povolení, pracuje se na projektu, jde o domov pro seniory na 

trvalý pobyt, nejde o konkurenční stavbu s DPS MČ Praha 17 (jiní senioři, jiný zdroj 

financování, zdravotní lůžka ) 

9) Návrh na doplnění darovací smlouvy na příspěvek z MČ pro DKB 

Komise navrhuje doplnit do darovací smlouvy odstavec : 

„Obdarovaný se zavazuje předkládat měsíčně písemný jmenovitý seznam 

podpořených řepských občanů ( včetně data narození a trvalého bydliště ), kteří jsou 

aktuálně umístěni na dotovaných zdravotních lůžkách následné péče s přesným 

ohraničením poskytované péče. Seznam bude předáván vedoucí odboru sociálních 

věcí ÚMČ Praha 17.“ 

Hlasování : 

Pro : 7   Proti : 0   zdržel se :   0 

Po schválení rozpočtu MČ Praha 17 a částky navrhované pro DKB bude smlouva 

předložena k doplnění právnímu odd., aby odstavec byl zapracován v souladu se 

zákonem. 

 

 

  



10) Náměty pro další činnost komise 

Předseda SZK žádá členy SZK o předložení námětů pro další jednání SZK, tajemnice 

SZK následně rozešle došlé náměty ostatním členům komise. 

Termín : do 15.2. 

11) Různé 

- Pí. Rousková – problém s obsazením lékařů - chirurgů, hlavně v letních měsících- 

v pátek nebyla péče zajištěná, nejsou informace o zastupování lékařů v době 

nepřítomnosti 

- MUDr. Katra – v současné době v MČ 2 lékaři – chirurgové. Lékař musí mít na 

dveřích a na stránkách, kdo ho zastupuje v době nepřítomnosti. Problém s pátky 

záleží na smlouvě a na úvazku lékaře. MUDr. Katra podá na dalším jednání 

informace o těchto problémech. 

- P. Hejnic – u lékařů sladit rozpis operačních dnů, aby byla zajištěna přítomnost 

lékaře na poliklinice. 

- Mgr. Černovský – problém s ordinačními hodinami – často neplatí, nejsou 

vyvěšeny informace o změnách, chybí informace o umístění lékařů u venkovních 

výtahů. 

- P. Čermák – nutnost informovat o změnách, změny zveřejňovat i na web. 

stránkách MČ – musí si lékaři hlídat 

 

Termín příštího jednání SZK : pondělí 9.3. 2015 v 17 hod. v CSZS, Bendova 5. 

 

Praha  13.1.2015 

       

Zapsala :  Mgr. Alena Presslová 

 

 

……………………………………………     ………………………………………… 

 předseda SZK RMČ Praha 17            Ověřovatel zápisu 

 

 

 

 


